



Datum 2018-12-04  
Dagordning Styrelsemöte nr. 13

1. Mötet öppnas

Fredrik förklarar mötet öppnat kl 12:15

2. Val av mötets ordförande

Förslag: Fredrik Skeppstedt. Vald

3. Val av justeringsperson

Förslag: Anton Olsson. Vald

4. Val av sekreterare

Förslag: Andreas Johansson. Vald

5. Kallade

Anton Olsson, Fredrik Skeppstedt, Otto Björnsson, Andreas Johansson, Emelie Ericsson, Joel Henegård, Jonathan Svedberg, Madeleine Laason, Matilda Kuusela, Peter Bakai, Richard Linde, Robin Eng Engmark, Sandra Weideryd, Viktor Hjalmarsson, Albin Rimming, Julia Hagberg Fyrberg

6. Adjungering

Inga

7. Mötet behöriga utlysande

Ja

## 8. Godkännande av dagordningen

Dagordning godkänd

## 9. Föregående mötesprotokoll

Påväg till arkivet

## 10. Ev. bordlagda frågor

### a. Bank

Sweco har inte betalat sin avgift ännu, ny faktura med dröjsmålsränta skickas ut. Från och med nu är frågan ej bordlagd.

## 11. Lägesrapport

Emelie: VK planering pågår. Vinterhäfvet planeras. Summering: det går bra.

Sandra: Hade sin föreläsning. Det gick bra! Planerar tacokväll.

Fortfarande inga som har sökt. Tänkte prata om det på tacokvällen.

Otto: Ska utvärdera BAM. Kul med så många företag!

Jonathan: Har varit på möte, fått information om förråd i kåken.

Administrativa saker förhindrar tillgång till förråden. Vi kan eventuellt få platser på föreläsning om psykisk ohälsa från MT-sektionen.

## 12. Ordförande informerar

I torsdags skrevs en ny GDPR-policy med OR-N som är nästan klar. Skall godkännas av Lintek

## 13. Studienämndsordförande informerar

Inget nytt

## 14. Näringslivsansvarig informerar

Event inom energieffektivisering på strykbrädan, inbjudan från science park. Konceptet är en lunchföreläsning som äger rum 11/12 i Co Office på strykbrädan.

Söker personer som vill vara med och hålla i en Alumni Sittning. Tanken är ett uppstartsmöte efter jul med minst en representant från varje sektion som vill delta.

## 15. Uppföljning att göra från förra mötet

### a. Evenemang/studiebesök stångåstaden

Träffas 07:40 på stationen norrköping. 18 st i dagsläget. Avstämning sker i chatten på antal biljetter.

### b. Luciafika

600:- för 100 st lusebullar. Väntar på pris för ett "luciapaket" där lusebullar och glögg ska ingå. Madeleine letar vidare. Anton pratar med fiket om vi kan låna termosar. Eventuell glöggvärmning hos Robin. Ta med kastrull.

### c. Almroth

Inget svar

## 16. Diskussionspunkter

### a. Förfest Luciatåg

Sker hos anton på Trädgårdsgatan 6b (grabben) välkomna under dagen.

### b. Uppföljning höstmöte

Alla nöjda, det var kul! Handlingar ses över för justering och arkivering

### c. Julavslutning

Julbord! 10/12 & 17/12 preliminära datum. Budget på 5000:-. Anton ser över möjligheter och återkommer

### d. Pubbrunda

Preliminärt 7/2-19. 5-6 pubar besöks, ser över möjligheter med rabatterat pris för mat och vart maten kan intas.

## 17. Övriga frågor

Inga


## 18. Nästa möte


Tisdag 11/12 17:15 i tp 40


## 19. Att göra till nästa möte

Kolla julbord

Köpa tågbiljett till studiebesök  
Peter bakar  
Peter skickar faktura till sweco  
Robin jagar Almroth

  
-----  
Ordförande, Fredrik Skeppstedt

  
-----  
Sekreterare, Andreas Johansson

  
-----  
Justerare, Anton Olsson